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Protokół Nr 22 /21 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 z dnia 20 kwietnia 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski. Przewodnicząca posiedzenia – I. Maksymiuk powitała 

obecnych i przedstawiła porządek obrad posiedzenia do którego nie wniesiono uwag. Komisja 

jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 głosów „za”):  

1. Wizytacja w obiektach turystycznych w Narewce. 

2. Dalsze funkcjonowanie obiektów w sytuacji pandemii koronawirusa SARS –CoV -2 (siedziba 

Urzędu – pok. Nr 15) 

3. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go.  Wizytacja w obiektach turystycznych w Narewce. 

Komisja przeprowadziła wizytację w obiektach turystycznych gminy Narewka tj. Stanicy 

Kajakowej. Zapoznano się ze stanem majątku, wyposażeniem, sprzętem turystycznym oferowanym 

przez ten podmiot. Pracownice Stanicy Kajakowej w osobach D. Lasota i C. Gawryluk przedstawiły 

stan wyposażenia jednostki na potrzeby turystyczne w kajaki, rowery wodne, kapoki, rowery, narty 

biegowe wraz z osprzętem. Kolejno przedstawiony został cennik wypożyczania posiadanego sprzętu, 

wynajmu pokoi, pola namiotowego, transportu kajaków z trasy spływu. Następnie przedstawiony 

został stan wypożyczeni stanicy kajakowej w 2020 roku oraz rezerwacje na 2021 rok. Zgłoszono 

zapotrzebowania na krzesełka dla dzieci do rowerów, dywaniki do domków, leżaki, zabawki dla dzieci 

przebywających na wypoczynku np. puzle, klocki, zakup odkurzacza i kosiarki. Wójt wyjaśnił, że 

wnioski w sprawie zakupu artykułów zostaną rozpatrzone. I. Maksymiuk przedstawiła także ilość osób 

zatrudnionych w poszczególnych obiektach, pełnione funkcje pracowników oraz doposażenie 

obiektów w sprzęty rekreacyjne w 2019 i 2020 roku. (W załączeniu) 

Do punktu 2 – go. Dalsze funkcjonowanie obiektów w sytuacji pandemii koronawirusa 

SARS –CoV -2 (siedziba Urzędu – pok. Nr 15) 

Komisja w toku dyskusji podejmowała temat dalszego funkcjonowania obiektów 

turystycznych na terenie gminy. Wójt podkreślił, że pandemia koronowirusa spowodowała  

ograniczenia w korzystaniu z obiektów turystycznych, rekreacyjnych. Zauważył, że Stanica Kajakowa 

znajduje się w centrum Narewki stanowi więc promocję gminy Narewka. Następnie omawiano 



pozostałe jednostki organizacyjne tj. Stary Dwór, OTRiK i poddano pod rozwagę pomysł Wójta w 

sprawie połączenia instytucji kultury, sportu i rekreacji w jeden podmiot. I. Maksymiuk 

zaproponowała przegłosowanie pomysłu w sprawie  połączenia instytucji kultury, sportu i rekreacji. 

Członkowie Komisji przy 2 głosach „za” i 2 „wstrzymujący się” opowiedzieli się za dalszą realizacją 

zgłoszonego pomysłu. Pani I. Maksymiuk zaapelowała o przygotowanie opinii radcy prawnego w 

temacie połączenia tych obiektów. Wójt wyjaśnił, że gmina przygotuje opinię prawną  w sprawie 

możliwości połączenia instytucji kultury, kultury i sportu.  

Do punktu – 5-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach podejmowano temat ustawienia drogowskazu koło wiatraka 

zgłoszonego przez J. Ciełuszeckiego, przebudowy drogi do Cmentarza w Lewkowie Nowym, ubytków 

w drogach powiatowych i drodze wojewódzkiej nr 687 oraz drogach gminnych. Podejmowano temat 

rewitalizacji Lewkowa Starego, braku numerów posesji w miejscowości Eliaszuki, budowy ogrodzeń 

wokół świetlic i stawów p/poż., pozostawiania odpadów wzdłuż dróg, lasach, uprzątnięcia poboczy 

dróg. Wójt wyjaśnił, że gmina na bieżąco dokonuje równania dróg gminnych, karczowania poboczy 

dróg, usuwania odpadów z terenów dróg.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 
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Przewodnicząca Komisji 
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